# 《单词百科:avascular是什么意思?avascular怎么发音?avascular的解释和用法》

英语单词avascular是什么意思?avascular怎么读?avascular怎么发音?美加网为您整理了avascular的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### avascular怎么读

avascular的读音:[ 'v :skj l ]

## avascular的意思

1、adj. (组织等)无血管的;

# avascular的相关词组

1、avascular necrosis [医]无血管性坏死;

#### avascular的反义词

1、vascular adj.脉管的;血管的;含有血管的;充满活力的;

#### avascular的双语例句

1. The avascular villi of molar pregnancy are quite large.

葡萄胎无血管的绒毛是十分大的.

2. Objective To differentiate non-typical piriformis syndrome and avascular diseases of limbs.

目的鉴别非典型梨状肌综合征与肢体缺血性疾病,提高诊断和治愈率.

3. Direct complications of fractures include problems with bone union avascular necrosis and bone infection.

直接由骨折引起的并发症包括与骨连接、无血管性坏死和骨感染相关的问题

4. Human amniotic membrane is composed an epithelial cell layer, a basement tjazz membrane and an avascular matrix.

人羊膜是由上皮细胞层,基底膜和无血管基质组成.

5. Objective To discuss the nursing experience of interventional treatment applied to avascular necrosis femoral head.

目的:讨论介入治疗股骨头缺血性坏死的护理体会.

6. Avascular necrosis of femoral head and dislocation of hip joint are common orthopedic diseases.

股骨头坏死、髋关节脱位是骨科常见病,随着人们生活模式的改变发病率有所上升.

7. Avascular necrosis of the femoral head is one of the severe complications of slipped epiphysis.

不稳定性股骨头骨骺脱位复位术的声誉较差,尤其是在严重滑脱时,

8. Valves are relatively avascular, so high dose antibiotic therapy is needed to eradicate the infection.

瓣膜血管较少, 因此抗感染需要大剂量抗生素.

9. Note the wedge-shaped area of avascular necrosis (osteonecrosis) at the upper right of this femoral head.

可见股骨头右上方楔形的缺血性坏死(骨坏死)区.

10. The average age at operation was 63.7 years and the most common diagnosis was avascular necrosis.

病者平均年龄是63.7岁,最常见的诊断是股骨头缺血性坏死.

11. Cornea is a disc-like avascular film in the most anterior of the eyeball.

角膜是眼球最前端的圆盘 状 无血管薄膜.

12. Methods: The x-ray and MRI finding of avascular necrosis in 42 femoral head were analyzed retrospectively.

方法回顾性分析了42个股骨头的 X 线平片及MRI表现。

13. Objective To evaluate the minimally invasive treatment of early avascular necrosis of femoral head (ANFH).

目的评价早期股骨头缺血性 坏死 的介入微创治疗.

14. The paper reviewed the animal model constructions of avascular necrosis of the femoral heads.

就股骨头缺血坏死动物模型的建立作一综述.

15. Avascular ofhead of femur is a potentially crippling disease which mainly affects young adults.

缺血性股骨头坏死是种经常发生于年轻人的可能造成严重影响的疾病.

以上是美加网为您整理的avascular怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查 看更多

关于avascular的

用法、avascular的释义、avascular的相关详情请点击:https://dict.tjgzz.com/avascular